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Referat fra koordinationsudvalgsmødet den 18. april 2012 
Uddannelse Navn e-mail Til stede 
Erhvervsøkonomi Rene Nesgaard Nielsen rnn@business.aau.dk Afbud 
Samfundsøkonomi Christian Richter Østergaard cro@business.aau.dk Afbud 
Pol. Adm. Samf. Jacob Jepsen Pedersen jacobjp@epa.aau.dk Afbud 
Sociologi. Lars Skov Henriksen 

Lotte Bloksgaard 
Lene Tølbøll Blenstrup 

larsskov@socsci.aau.dk 
bloksgaard@cgs.aau.dk 
lenetb@socsci.aau.dk 

Afbud 
Ja 
Afbud 

Socialrådgiver Frank Nielsen 
Vibeke Bak Nielsen 

fn@socsci.aau.dk afbud 
ja 

Jura & erhvervsjura Line Bune Juul 
Marie Jull Sørensen 
Mette Mortensen 

lbj@law.aau.dk 
cmh@law.aau.dk 

ja 
ja 
ja 

Historie  Knud Knudsen kk@ihis.aau.dk ja 
Studerende Kasper Toft Jensen  kjen11@student.aau.dk Ja 
Studerende Jacob Ørregaard Lindholm  jlindh11@student.aau.dk Ja 
Studerende Anita Rahbek Bundesen  abunde11@student.aau.dk Ja 
Studerende Anders Leonhard Jensen anjens11@student.aau.dk Ja 
Studerende Jens Peter Riisager jriisa11@student.aau.dk Ja 
Studerende Kristoffer Juel Sundmark ksundm11@student.aau.dk Ja 
Basisleder Helle Therkildsen therkild@socsci.aau.dk Ja 
Studievejleder Maiken Forsmann Christoffersen Maichr09@student.aau.dk Ja 
Sekretær Joan Lunøe joanl@socsci.aau.dk ferie 
 
Dagsorden  
 
1. Velkomst og godkendelse af dagsorden 
2. præsentationsrunde 
3. Godkendelse af referat fra sidste møde 27.februar (kan ses her: 

http://basis.samf.aau.dk/studieinformation/raad-og-udvalg/ (klik ca. midt på siden på” udvalgets 
medlemmer samt referater”) 

4. Meddelelser/opfølgning (Ruskoordinatorer, planlægningsgruppen, gruppeeksamen, kabel til Aud.T, 
højtalere seminarrum, alternativt semester, reorganisering Basis, sekretærbemanding ) 

5. Nyt fra socialrådgiverne om implementering 1. semester 
6. Nyt fra Jura/erhvervsjura angående integration i Fællessemestret 
7. 2. semester så langt?  
8. Ønsker fra studerende/koordinatorer til nye indkøb – eller rettere. Mangler i noget? 
9. Næste møde. Forslag 12. juni kl. 13.30 
10. Eventuelt 
 
 
1. Velkomst og godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 
2. præsentationsrunde 
Præsentationsrunde gennemført 
 
3. Godkendelse af referat fra sidste møde 27.februar 

http://basis.samf.aau.dk/
mailto:joanl@socsci.aau.dk
mailto:rnn@business.aau.dk
http://basis.samf.aau.dk/studieinformation/raad-og-udvalg/
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Referat fra sidst godkendt med tilføjelse fra Helle under 3b om at alle øvrige studerende også var orienteret 
om fristen første april, idet studerende der ønsker skift fra erhvervsjura til jura ikke har deltaget i samtaler. 
 
 
4. Meddelelser/opfølgning 
• Helle oplyste, at der nu er ansat 9 ruskoordinatorer. Der var ingen socialrådgiverstuderende der havde 

søgt, hvilket kan blive problematisk, når socialrådgiverne skal være i egen storgruppe E 2012.  
• Planlægningsgruppen indkaldes til møde i løbet af Maj. Vi afventer stadig de nye regler for 

gruppeeksamen og er derfor ikke nået videre mht. at diskutere formen E 2012. Planlægningsgruppen 
forventes at indgå i arbejdet med hvordan gruppeeksamen konkret skal afvikles E 2012.  

• Det er besluttet, at der skal nedgraves kabel til AUD.T, hvilket skulle afhjælpe problemer med 
netadgang, varmestyring mv. De store nedbrud kan tilskrives børnesygdomme med den centrale fælles 
server og er samtidig årsag til at forelæser ikke som før kan komme på c-drev og bruge et medbragt 
USB-stik, når nettet er nede.  

• Helle blev opfordret til at gøre alt for at sikre at problemer med AUD.T blev løst - herunder sende 
ugentlige rykkere til relevante. Helle er umiddelbart efter mødet orienteret om, at en undervisers 
personlige henvendelse på højeste sted har båret frugt og at teknisk forvaltning nu finder en projektleder 
til at sørge for at de mangeartede problemer adresseres.  

• Højtalere til seminarrum var endnu ikke opsat da historikernes forelæsningrække sluttede i marts 
måned.  

• Valg af alternativt semester blev gennemgået på sidste møde, men resultat kort repeteret: 40 samtaler 
og 33 studerende, der har valgt alternativt semester. Oversigt over vandringer sendt til 
studienævnsformændene. 

• Helle har deltaget i møde med dekanatet angående reorganisering af Basis, hvor dekanatet har lavet et 
udspil, der skal drøftes i studienævnsformandskredsen (oprindeligt samme dag, men mødet flyttet til 15. 
maj). Helle redegjorde kort for indholdet og sine protester mod planer om at allokere kroner direkte til 
enkelte studienævn for forårets vedkommende (giver unødig administration og bøvl) og timeallokering 
også direkte til moderstudienævnene for forårets vedkommende. Det sidste giver i øvrigt færre timer til 
forårsforløbene sammenlignet med nuværende model, hvor Basis får tildelt timer for hele året ud fra 
oktobertallene. Helle havde også nævnt, at de studerende på Basis ikke var repræsenteret i den 
foreslåede model. Koordinationsudvalget studentermedlemmer mente her, at det gerne måtte tilføjes, at 
de studerende også anså det for problematisk og ikke kunne se, hvorfor de ikke måtte være med 
sammen med underviserne på Basis. Med hensyn til "lovliggørelse" af Koordinationsudvalget fortalte 
Helle, at hun der fandt det vigtigst med studienævnenes opbakning til konkret udformning og at man 
eventuelt kunne kigge på den gamle ordning med et Basisråd, men i øvrigt ikke havde intentioner om at 
blande sig unødigt. Det vigtigste er her at køre fællessemestret og Basis i overensstemmelse med 
fællesskabets beslutninger.  

• Sekretærbemanding. Helle redegjorde for fremtidig bemanding og fordeling af sekretærer forår og 
efterår. Sekretærerne har selv været med til at bestemme fordeling, der er sket efter arbejdsmængde og 
ikke antallet af studerende. I samme forbindelse orienteret om flytteplaner, således at alle sekretærer 
fremover kan lokaliseres på 4. sal og dermed også bedre kan dække ind for hinanden.  

 
5. Nyt fra socialrådgiverne om implementering 1. semester 
Vibeke fortalte, at der blev arbejdet på højtryk, men at der stadig var mange uafklarede ender, der skulle 
mødes.  
 
6. Nyt fra Jura/erhvervsjura angående integration i Fællessemestret 
Integrationen i kurset Det Moderne Danmark blev diskuteret og Helle fortale om de knaster, der var opstået. I 
skrivende stund er knasterne snarere taget til end elimineret, således at konkret stillingtagen og 
implementering af Juras forslag i samarbejde med kursets øvrige forelæsere ikke har fundet sted.  
 
7. 2. semester så langt?  
Runde - kort. Socialrådgiverstudiet har fået styr på forløbet. På sociologi var eneste kritikpunkt AUD.T. 
Øvrige havde ingen problemer af nævneværdig art udover irritationsmomenter for underviserne angående IT 
(især print), men problemerne er aftaget.  
 
8. Ønsker fra studerende/koordinatorer til nye indkøb – eller rettere. Mangler i noget? 
Punktet sat på, idet Helle måtte meddele at vi sidste år havde været alt for dårlige til at bruge penge. Hvis 
nogen derfor synes, der mangler noget er det bare at sige til.  
De studerende så gerne en mikrobølgeovn i et af opholdslokalerne og elkedel i resterende. Der må kun 
være et elektrisk apparat i opholdsrummene ifg. Brandmyndigheder/teknisk forvaltning. Automat med 
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sodavand kunne opstilles plan 3 i nedlagt kopirum. Moderne grafitti eller lignende udsmykning, eventuelt 
udbudt som projekt med designuddannelse. Helle har siden bestilt endnu nogle sofaer til opholdsrummene, 
da de bliver brugt flittigt. Nogle studier har endvidere bestilt ekstra bøger til undervisere (dem fik de dog 
gratis fra forlaget!) og indkøbt efterspurgte metodebøger til udlån fra sekretærkontor (sociologi).  
 
9. Næste møde. Forslag 12. juni kl. 13.30 
Næste møde: torsdag 14. juni kl. 13.30 pga. projektaflevering 13. juni.  
 
10. Eventuelt 
Eventuelt: Agenda og Uglen så de studerende gerne lagt frem også i opholdsrummene.  
 


	Referat fra koordinationsudvalgsmødet den 18. april 2012

